
Χωρίς αποκλεισμούς

Συντάχθηκε απο τον/την σπυροσ θεμελησ
Τετάρτη, 17 Ιανουάριος 2018 10:31 - 

ΜΠΛΟΚΑ σε κομβικά σημεία σε όλη την Ελλάδα από τις 22 ως τις 28 Ιανουαρίου,
αποφάσισε η πανελλαδική επιτροπή των αγροτών που συνεδρίασε προχθές Τρίτη, σε
διευρυμένη σύνθεση, στο Εργατικό Κέντρο Λάρισας.

      

Επίσης αποφάσισαν να δώσουν το παρών με μεγάλο συλλαλητήριο στις 3 Φλεβάρη στη
Θεσσαλονίκη, στη διάρκεια της Έκθεσης AGROTICA.

  

Καλά κάνουν και διεκδικούν...

  

Με την διαφορά ότι δεν θα πρέπει να κλείσουν κανένα δρόμο.

  

- Το έλεγα και το λέω χρόνια τώρα.

  

Επί της ουσίας...

  

ΜΙΑ όμως και μιλάμε για την απόφαση των αγροτών στην Λάρισα...
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Η οποία λήφθηκε σύμφωνα με την ανακοίνωση από διευρυμένη σύνθεση...

  

Θέλω να κάνω την εξής απλή ερώτηση.

  

Η απόφαση σεβάστηκε τον νέο νόμο για τις απεργίες...

  

Ή απλά οι αγρότες βιάστηκαν να πάρουν απόφαση πριν ψηφιστεί ο νόμος.

  

Πλάκα κάνω απλά και μόνο για να αποδείξω ότι σε σχέση με τον ιδιωτικό τομέα ο νόμος για
τις απεργίες δεν πρόκειται να εφαρμοστεί ποτέ.

  

- Μα ποτέ...

  

Δόθηκε η άδεια

  

ΕΚΔΟΘΗΚΕ η άδεια εγκατάστασης Σταθμού Ανεφοδιασμού Αεροπορικών καυσίμων στον
Κρατικό Αερολιμένα Ιωαννίνων «Βασιλεύς Πύρρος», ύστερα από την υπογραφή του
Περιφερειάρχη, Αλέξανδρου Καχριμάνη.

  

Η άδεια εκδόθηκε για λογαριασμό της GISSCO Α.Ε., και αφορά δύο τύπους δεξαμενών,
χωρητικότητας 30 m3 kai 3 m3 αντίστοιχα.

  

Για την έκδοση της άδειας και την επιτάχυνση των γραφειοκρατικών διαδικασιών, ιδιαίτερα
θετική ήταν η συνεργασία και η συμβολή του Αερολιμενάρχη Ιωαννίνων κ. Βασιλείου
Μητσιμάρη.
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- Επιτέλους...

  

Σε δωδεκάμηνη βάση

  

ΜΕ ΤΗΝ ΑΠΟΦΑΣΗ αυτή ευοδώνεται η προσπάθεια των τοπικών φορέων για την επίλυση
του ζητήματος ανεφοδιασμού των αεροσκαφών με καύσιμα, που προσδίνει νέες
δυνατότητες στον Κρατικό Αερολιμένα Ιωαννίνων για την υποδοχή πτήσεων από χώρες του
εξωτερικού, οι οποίες αναμένεται να συμβάλλουν στην περαιτέρω τουριστική ανάπτυξη -σε
δωδεκάμηνη βάση- της Ηπείρου.

  

Οσονούπω το αεροδρόμιο Ιωαννίνων θα γίνει διεθνές.

  

- Αν το αφήσουν βέβαια.

  

Μετά από 7 χρόνια

  

ΜΕΣ την καλή χαρά η Δήμαρχος Σουλίου Σταυρούλα Μπραΐμη και οι συνεργάτες της γιατί
προχθές στις δύο το μεσημέρι ακριβώς κατέθεσαν ολοκληρωμένη πρόταση για την
αξιοποίηση του κτιρίου Βούλγαρη.

  

Ενός κτιρίου που από το 1937 μέχρι το 2009 λειτουργούσε ως δημοτικό σχολείο και είχε
κατασκευαστεί με δωρεά της οικογένειας Βούλγαρη.

  

Τώρα περιμένουν την αξιολόγηση της πρότασης για την οποία λένε ότι είναι ολοκληρωμένη
έτσι ώστε να εξασφαλιστεί η χρηματοδότησή της.

  

- Καλή επιτυχία ευχόμαστε...
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Χάσαμε το... καθαρή

  

ΕΔΩ στην Ελλάδα, το «αφήγημα" της καθαρής εξόδου, τέλειωνε και επισήμως.

  

Στην συζήτηση για το πολυνομοσχέδιο, ο πρωθυπουργός περιέγραψε με... αισιόδοξα
χρώματα το οικονομικό μέλλον της χώρας στην μετά μνημόνιο εποχή, αλλά απέφυγε
επιμελώς ν' αναφερθεί, έστω και μια φορά, στην γνωστή επωδό του περί επικείμενης
«καθαρής εξόδου» τον ερχόμενο Αύγουστο...

  

- Μας τέλειωσε και αυτό.

  

Πρώτη πρώτη η Εγνατία

  

Το ΤΑΙΠΕΔ έδωσε στη δημοσιότητα τον οδικό χάρτη ιδιωτικοποιήσεων, που εγκρίθηκε από
το Κυβερνητικό Συμβούλιο Οικονομικής Πολιτικής.

  

Το πρόγραμμα περιλαμβάνει μεταξύ την Εγνατία Οδό, τον ΔΕΣΦΑ, τον ΟΛΠ, τον ΟΛΘ, τα
10 λιμάνια Αλεξανδρούπολης, Ηγουμενίτσας, Ελευσίνας, Λαυρίου, Ραφήνας, Κέρκυρας,
Καβάλας, Βόλου, Πάτρας και Ηρακλείου), την ΤΡΑΙΝΟΣΕ και ΕΕΣΣΤΥ, τον Διεθνή
Αερολιμένα Αθηνών, , τα Ελληνικά Πετρέλαια, τον ΟΤΕ, τη ΔΕΗ, την ΕΥΑΘ, την ΕΥΔΑΠ, τη
ΔΕΠΑ, τα ΕΛΤΑ, όπως και 91 ακίνητα που έχουν παραμείνει στο χαρτοφυλάκιο του
ΤΑΙΠΕΔ.

  

Αυτό για το επόμενο διάστημα...

  

- Μια χαρά κάνετε την δουλειά τους συντρόφια. Μια χαρά.
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Και τα καζίνο

  

ΒΕΒΑΙΑ μέσα στην σκοτούρα των δεκάδων σελίδων του νέου νομοσχεδίου πέρασε στα ψιλά
γράμματα 'ένα πολύ σημαντικό για την αριστερά και τις ευαισθησίες της θέμα.

  

Γιατί παλιά έλεγαν ότι καζίνο και Αριστερά δεν συμβαδίζουν.

  

Έλεγαν...

  

Το πίστευαν;

  

Όπως αποδείχτηκε ακόμη και αυτό δεν το πίστευαν.

  

Για τον λόγο αυτό και το ψήφισαν.

  

- Ότι δεν τόλμησαν οι άλλοι το έκανε η αριστερά!!!

  

Μικρά και ενδιαφέροντα

  

- Ρήγας: «Τα μέτρα που ψηφίστηκαν είναι αριστερά και προοδευτικά». Κοίτα που μας βγήκε
κομμούνι ο Ντάισελμπλουμ.

  

- Δεν υπάρχει κανένα επίδομα για όσους τρόμαξαν από τον σεισμό; Εφη;
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- Η κυρία Μεγαλοοικονόμου ήταν βασικός χρηματοδότης της Ένωσης Κεντρώων.

  

- Είναι λογικό να θέλει να κάνει απόσβεση.

  

- Αδυνατώ να φανταστώ ανασχηματισμό χωρίς Αυλωνίτου, Μιχελογιαννάκη.

  

- Δεν αντικαθίσταται ο Ζουράρις.

  

- Εδώ που τα λέμε δεν είναι και εύκολο να αντικαταστήσεις και τον άνδρα και το έργο του.

  

- Ξέρεις τι θα πει ότι κάθε είκοσι μέρες υπέγραφε και μια απόφαση!!!

  

- Παραγωγικότατος ο Ζουρ ανεξάρτητα αν δεν ήθελε να προβάλει τις επιδόσεις του για να
μην του ζαλίζουν τα μέζεα.

  

- Θυμάμαι μια συνομιλία για την (ελληνική) Μακεδονία ανάμεσα σε έναν βούλγαρο πατέρα
και τον γιο του πριν από καμιά δεκαπενταριά χρόνια.

  

- «Κάποτε αυτά τα μέρη ήταν δικά μας» είπε ο πατέρας.

  

- Και ο γιος απάντησε: «Ευτυχώς για τους κατοίκους τους δεν είναι πια».

  

- «Ας τους πει Μακεδονία όλος ο κόσμος, ακόμη και ο πλανήτης Δίας, σημασία έχει εμείς να
μη τους λέμε έτσι», έγραφε ο Θέμος Αναστασιάδης στην Ελευθεροτυπία τον καιρό που η
μία χώρα μετά την άλλη αναγνώριζε το «κρατίδιο» με το συνταγματικό όνομά του.
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- Με άλλα λόγια: φτάνει να λέμε τους κεραυνούς βεγγαλικά και δεν θα πάθουμε τίποτε εκεί
έξω.

  

- Νίμιτς: «πρέπει να είμαστε ρεαλιστές, διότι «αυτή τη στιγμή το όνομα της χώρας στον
ΟΗΕ είναι Πρώην Γιουγκοσλαβική Δημοκρατίας της Μακεδονίας. Αναφερθείς λεπτομερώς
στην πρότασή του τόνισε πως «τώρα μπορούμε να βρούμε μια λύση, ο όρος Μακεδονία
περιλαμβάνεται στην ονομασία και αναγνωρίζεται από την Ελλάδα. Επίσης πάνω από 100
χώρες αναγνωρίζουν αυτή την χώρα ως «Republika Makedonija» και άρα ο όρος Μακεδονία
συνδέεται με την χώρα αυτή».

  

- Τι έγινε, Πάνο χάσαμε ή θα πάρουμε τα όπλα;

 7 / 7


